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Fastighetsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2017-01-31, § 12 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 31 januari 2017 kl. 16.30 – 16.45 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Måndagen den 13 februari 2017 

  

 

Jan Valeskog Richard Bengtsson 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Jan Valeskog (S) ordföranden   

Richard Bengtsson (L) vice ordföranden  

 

Margareta Stavling (S)  

Anders Göransson (S)  

Åke Askensten (MP)  

Hanna Begler (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V)  

Henrik Sjölander (M)   

Mikael Eskman (M)  

Erika Wing (M)  

Tomas Tetzell (M)  

 

 
Tjänstgörande ersättare: 

Lars Arell (S) för Maria-Elsa Salvo (S) 

Elisabeth Hellström (M) för vakant (L) 

 
Ersättare: 

Anna Forsell (S)  

Birger Kato (S)  

Daniel Almgren (MP)  

Martin Hansson (MP)  

Elisabeth Löfvander (V)  

Anders Karlsson (M)  

Hamid Ershad Sarabi (C)  

Lisa Fuglesang (KD)  

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Åsa Öttenius, Åse Geschwind, Carina Jonsson, David 
Lundqvist, Christine Oljelund, Katja Rosenlind, Nils Wahlman, Anna 
Wahlström och Pontus Werlinder samt personalföreträdarna Birgitta 
Andersson, Lawen Baderkhan och Reza Etemad §§ 1-18, 21-23 och 
borgarrådssekreteraren Karin Kolk. 
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 § 12 
Utomhusbad på Järvafältet. Inriktningsbeslut 
Dnr 2.6-117/2016 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner fortsatt planering av Järva 

friluftsbad i enlighet med kontorens gemensamma 

tjänsteutlåtande med en beräknad sammanlagd 

investeringsutgift om 230 mnkr. 

 

2 Fastighetsnämnden ger kontoret i uppdrag, efter godkännande 

av kommunstyrelsens ekonomiutskott, att ta fram underlag till 

genomförandebeslut till en kostnad om ytterligare 20 mnkr till 

totalt 26 mnkr. 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets och idrottsförvaltningens gemensamma 

tjänsteutlåtande från den 10 januari 2017.  

 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorens gemensamma förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av ordföranden Jan Valeskog m.fl. (S), 

Åke Askensten m.fl. (MP) och Mehdi Oguzsoy (V) enligt följande: 

 

Vi är stolta över att visionen om ett utomhusbad i Järva nu 

äntligen kommer allt närmare att förverkligas. Badet innebär 

ett nytt inslag och kan bli en viktig resurs för både folkhälsan 

och fritiden i området. Järvabadet har även en stor potential 

att bidra till andra delar av förenings- och idrottslivet kring 

Järvafältet. Det är därför viktigt att det förs en dialog med det 

lokala föreningslivet om hur anläggningen kan utnyttjas och 

att den anpassas för att kunna vara till nytta för flera delar av 

friluftslivet på Järvafältet, inte bara under sommarmånaderna 

utan även andra tider på året. 

 

Järvabadet kan bli en föregångare när det gäller den typen av 

anläggningar. Därför bör man i det fortsatta arbetet utreda 
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 Sida 3 (3) 
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projektets risker. Samt utreda de ekologiska och ekonomiska 

konsekvenserna av att förse anläggningen med solceller. 

Järvafältet har viktiga sociala och ekologiska värden som 

måste säkerställas, till exempel i den närbelägna Igelbäcken. 

 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Richard Bengtsson 

(L) och Henrik Sjölander m.fl. (M) enligt följande: 

 

Alliansen har under många år drivit på för att utreda 

möjligheten till ett nytt utomhusbad på Järvafältet, det är 

därför glädjande att den rödgrönrosa majoriteten tar frågan 

vidare. Däremot så anser vi att staden måste våga lyfta 

blicken från att bara handla om ett utomhusbad till att titta på 

hur man kan utveckla andra verksamheter i anslutning till 

badet.  

 

Vi saknar plan för hur anläggningen ska användas de 8 

månader som badet är stängt. För oss är det viktigt att den 

plats som slutligen väljs är en plats som lever året runt och 

inte bara under sommarmånaderna.  

 

Det kan också, tillsammans med andra aktörer, vara intressant 

att titta på möjligheten att bygga ytterligare idrottsytor eller 

andra kommersiella verksamhet i anslutning till 

utomhusbadet.  

 

Vi önskar även att det i projektdirektiven klart framgår att all 

upphandling skall bli så kostnadseffektivt som möjligt då vi 

ser att kostnaderna ökat med 100 mnkr sedan första 

beräkningen. Kostnaderna är redan mycket höga får inte 

skena iväg. 

 
Ersättaryttrande 

Hamid Ershad Sarabi (C) instämmer i särskilt uttalande från vice 

ordföranden Richard Bengtsson (L) och Henrik Sjölander m.fl. (M). 

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Åse Geschwind 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________  

 


